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az Országgyű lés elnökének

Írásbeli választ igénylő kérdés
országgyűlési képviselő

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„A szelektív gyűjtés jövőjérő l”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A közelmúltban a környezetügyért felelős államtitkár több alkalommal (így például a Kossut h
Rádió Napközben c . műsorában, 2011 . március 1-jén) a dán modellt, mint követend ő példát
említette . Amint az ismeretes, a dán modell lényegi vonásai közé tartozik a kommunális hulladé k
égetéssel történő ártalmatlanítása, valamint hogy Dániában papír és üveg kivételével ne m
működtetnek nyitott rendszerű szelektív hulladékgyűjtést .

Kérdezem Miniszter Urat :

Módosult-e a minisztérium álláspontja a kommunális hulladékok égetéssel történ ő
ártalmatlanítása ügyében, és ha igen, milyen ütemezésben és milyen forrásból tervezik a
szükséges nagy számú égetőmű létrehozását ?
Módosult-e a tárca álláspontja a szelektív gy űjtéssel kapcsolatban, és ha igen, milye n
ütemezésben tervezik megszűntetni a műanyag és fém szelektív gyűjtését, valamint ez
esetben hogyan látják biztosítva az ezen anyagokkal kapcsolatos európai uniós célkitűzések
teljesítését?

Kérem Tisztelt Miniszter Urat, hogy az említett témával kapcsolatos elképzeléseit és az az t
alátámasztó számításokat szíveskedjen megküldeni részemre .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . március 18 .

Dr. Oláh Lajo s
országgyűlési képviselő
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